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ZÁPIS č. 9//2018
ze zasedání Výboru zdravotnictví Zastupitelstva Libereckého kraje

ze dne 19. listopadu 2018

Přítomni: MUDr. Jan Mečl, Mgr. Lucie Vaverková Strnádková, MUDr. Karel Daďa, MUDr. Michal 
Mrázek, MUDr. Jiří Bartoš, MBA, Mgr. Jitka Rotková, DiS, Bc. Stanislav Mackovík, Bc. Zuzana 
Kocumová, pan Stanislav Kolomazník, paní Lenka Urbánková, Bc. Lena Mlejnková, MUDr. Pavel 
Novák, Mgr. Petr Židek, MPA, MUDr. Jiří Kalenský (viz prezenční listina)      

               
Omluveni: Mgr. Jana Pastuchová

Hosté: PhDr. Alena Riegerová, MUDr. Přemysl Sobotka, MUDr. Richard Lukáš, PhD., MUDr. Vít
Němeček, MBA, Ing. Pavel Marek

            

Program jednání:
1) Zahájení.
2) Schválení programu jednání.
3) Volba ověřovatele zápisu.
4) Kontrola usnesení.
5) Záměr zprovoznit nové pracoviště hemodialýzy v Jablonci nad Nisou.
6) Aktuální informace generálního ředitele Krajské nemocnice Liberec, a. s.
7) Body jednání Zastupitelstva Libereckého kraje:

7.1 Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 349/18 – navýšení výdajů kapitoly 912 09 
– Účelové příspěvky PO odbor zdravotnictví, poskytnutí mimořádného investičního 
účelového příspěvku Léčebně respiračních nemocí Cvikov, příspěvkové organizaci na 
akci „Rekonstrukce vstupní budovy v dětské léčebně“ včetně podmínek stanovených 
zřizovatelem.
7.2 Změna Přílohy č. 1 Zřizovací listiny příspěvkové organizace Léčebna respiračních 
nemocí Cvikov.
7.3 Dodatek č. 2 ke smlouvě č. OLP/2879/2015 o poskytnutí investiční účelové dotace 
z rozpočtu Libereckého kraje na projekt „Realizace přístavby objektu výjezdové 
základny na Letišti v Liberci“
7.4 Nové znění stanov společnosti Nemocnice s poliklinikou Česká Lípa, a. s.
7.5 Záměr poskytnutí návratné finanční výpomoci z rozpočtu Libereckého kraje pro 
rok2019 ve výši 50 mil. Kč Nemocnici s poliklinikou Česká Lípa, a. s.

8) Písemné informace pro jednání Zastupitelstva Libereckého kraje:
8.1 Rozšíření působnosti krajských odborníků na nemocnice v rámci Aliance nemocnic 
v Libereckém kraji (Nemocnice Jablonec nad Nisou, MMN, a. s.).

9) Různé. Diskuze.
9.1 Harmonogram jednání Výboru zdravotnictví na 1. pololetí 2019.
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Průběh jednání:

1. Na zahájení jednání Výboru zdravotnictví (dále jen „VZ“) předseda MUDr. Jan Mečl
přivítal přítomné členy VZ, stálé hosty – PhDr. Alenu Riegerovou a MUDr. Přemysla 
Sobotku a hosty pozvané na dnešní jednání – MUDr. Richarda Lukáše, PhD., generálního 
ředitele Krajské nemocnice Liberec, a. s., MUDr. Víta Němečka, MBA, ředitele Nemocnice 
Jablonec nad Nisou, p. o. a Ing. Pavla Marka, generálního ředitele nemocnice s poliklinikou 
Česká Lípa, a. s.

2. Na základě zápisu v prezenční listině pan předseda konstatoval, že zahájení schůze je
přítomno 13 členů a je tedy možné přijímat usnesení. Z dnešního jednání se omluvila Mgr. 
Jana Pastuchová. Následovalo projednání a schválení předloženého programu jednání VZ. 
Nikdo z přítomných neuplatnil pozměňovací návrh, pan předseda vyzval přítomné
k hlasování o programu jednání.   

Návrh usnesení:
č. usnesení: VZ-9/2018/41
text: Výbor zdravotnictví po projednání schvaluje předložený program jednání Výboru 
zdravotnictví. 

Hlasování:

PŘÍTOMNO: 13 PRO: 13 PROTI:  0 ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK:  přijato

3. Pan předseda navrhl určit ověřovatelem zápisu pana Stanislava Kolomazníka. Žádný 
protinávrh nebyl přednesen. 

Návrh usnesení:
č. usnesení: VZ-9/2018/42
text: Výbor zdravotnictví určuje pana Stanislava Kolomazníka ověřovatelem zápisu z jednání 
Výboru zdravotnictví

Hlasování:

PŘÍTOMNO: 13 PRO: 12 PROTI:  0 ZDRŽEL SE: 1 VÝSLEDEK:  přijato

4. Ke kontrole usnesení pan předseda konstatoval, že usnesení, přijatá na minulém jednání VZ, 
byla přednesena na jednání Zastupitelstva Libereckého kraje dne 25. září 2018. 

5. Podklady k prvnímu bodu jednání připravil MUDr. Němeček, MBA (dále jen 
„předkladatel“), člen Zastupitelstva Libereckého kraje. Předkladatel zdůraznil, že 
hemodialýza je vysoce lukrativní obor, tím je zajímavý pro zájemce mimo síť páteřních 
nemocnic v Libereckém kraji a v případě, že by vyhlašovatel výběrového řízení následně 
zahájil poskytování zdravotních služeb v Jablonci nad Nisou, je vysoce pravděpodobné, že 
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by odčerpal personál okolních poskytovatelů v tomto oboru. Náměstek MUDr. Sobotka na 
úvod diskuze uvedl, že resort a odbor zdravotnictví mají k možnému novému poskytovateli 
zdravotních služeb v Libereckém kraji v uvedeném oboru negativní postoj. Pan předseda 
konstatoval, že situace, kdy VZ projednává účastníky výběrového řízení dle zákona 
č. 48/1997 Sb. není běžná. Je důležité zdůraznit, že pacientům v Libereckém kraji tato péče 
nechybí, pokud by se zhoršovala dostupnost hemodialýzy, síť páteřních nemocnic se dokáže 
o další pacienty postarat. Dále uvedl argument nedostatku vzdělaného a zkušeného 
personálu. Pan Kolomazník potvrdil, že spolupráce nemocnic v Libereckém kraji funguje 
a požadavky na tento obor péče jsou plně pokryté. PhDr. Riegerová vysvětlila princip 
výběrových řízení uchazečů o uzavření smluv se zdravotními pojišťovnami o úhradě 
poskytnutých zdravotních služeb. Pro konkrétní případ uvedla, že o vyhlášení požádal 
uchazeč, přihlášky jsou přijímány do 22. listopadu 2018 a samotné výběrové řízení proběhne 
5. prosince 2018 v budově KÚ LK. Hodnotící komise je čtyřčlenná – zástupce zdravotních 
pojišťoven, zástupce České lékařské komory, zástupce profesního sdružení a zástupce KÚ 
LK. Náměstek MUDr. Sobotka upozornil na nepsané pravidlo, že názor zástupce 
zdravotních pojišťoven má nejvyšší váhu. Mgr. Židek se otázal, zda i přes stanovisko VZ 
může zamýšlené zdravotnické pracoviště vzniknout a jaká jsou kritéria, která musí uchazeč 
splnit. PhDr. Riegerová potvrdila, že rozhodující je názor zdravotních pojišťoven a kritéria 
jsou uvedena v § 51 zákona č. 48/1997 Sb. Mgr. Židek je toho názoru, že by se měla do 
výběrového řízení také přihlásit Nemocnice Jablonec nad Nisou, p. o. Předkladatel potvrdil, 
že jablonecká nemocnice přihlášku podá. Pan předseda upozornil, že zástupci zdravotních 
pojišťoven nezřídka hlasují i navzdory předem daným parametrům. Bc. Mackovík se 
domnívá, že v usnesení by mělo být uvedeno, že Nemocnice Jablonec nad Nisou, p. o. jako 
jediná ze sítě páteřních nemá hemodialýzu a má zájem tuto zdravotní službu poskytovat. 
Předkladatel uvedl, že si váží tohoto podnětu, dle jeho názoru je obsažený v odst. 2 
navrhovaného usnesení. Náměstek MUDr. Sobotka vysvětlil, že VZ nemůže úkolovat 
ředitele jablonecké nemocnice. Dále uvedl výstupy z telefonického rozhovoru s ředitelem 
pobočky Všeobecné zdravotní pojišťovny pro Ústecký a Liberecký kraj. V průběhu 
projednávání tohoto bodu se do jednací místnosti dostavila 1 členka VZ.   Předseda MUDr. 
Mečl na závěr diskuze přečetl návrh usnesení a vyzval členy VZ k hlasování

Návrh usnesení:
č. usnesení: VZ-9/2018/43 – k bodu jednání ZLK 10/2018/55
text: 

1. Výbor zdravotnictví po projednání bere na vědomí analýzu Libereckého kraje týkající se 
kapacit hemodialyzačních středisek (HDS) v kraji a konstatuje:

 Současná kapacita HDS v LK odpovídá současným požadavkům na počty 
dialyzovaných pacientů a zároveň vykazuje rezervy v případě navýšení požadavku

2. Výbor zdravotnictví s odkazem na strategické dokumenty LK pro oblast zdravotnictví 
konstatuje, že:

 cílem LK je udržet stabilní prostředí, kde základní péče zůstává ve veřejných 
nemocnicích (páteřní nemocnice vlastněné veřejnoprávními korporacemi)

 vznik nového pracoviště HDS mimo páteřní nemocnice kraje by vedl k destabilizaci 
systému zdravotní péče v regionu, včetně jeho financování a personálního 
zabezpečení

3. Výbor zdravotnictví ukládá předsedovi výboru zajistit doručení usnesení členům komise 
výběrové řízení dle zákona č. 48/1997 Sb., o veřejném zdravotním pojištění, vyhlášeného 
pro obor nefrologie – HDS, generálnímu řediteli VZP a řediteli Svazu zdravotních 
pojišťoven
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4. Výbor zdravotnictví ukládá MUDr. Přemyslovi Sobotkovi, náměstkovi hejtmana pro 
resort zdravotnictví, projednat toto usnesení v RLK a ZLK do 27. 11. 2018.

Hlasování:

PŘÍTOMNO: 14 PRO: 14 PROTI:  0 ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK:  přijato

6. Slova se ujal generální ředitel Krajské nemocnice Liberec, a. s. (dále jen „KNL“) MUDr. 
Richard Lukáš, PhD., aby přítomným podal informace o nemocnici. Jako zásadní problém 
uvedl nedostatek personálu, který se musí řešit omezováním počtu provozovaných lůžek. 
Jeho slova v následné diskuzi potvrdil MUDr. Bartoš, MBA. MUDr. Mrázek uvedl, že 
systém akreditací není ideálním řešením, a to zejména pro malé nemocnice. Pan předseda 
MUDr. Mečl upozornil, že tento zásadní problém českého zdravotnictví je znám i plátcům 
péče i politikům a perspektiva není příznivá. Na závěr diskuze pan předseda vyzval 
k hlasování o návrhu usnesení.

Návrh usnesení:
č. usnesení: VZ-9/2018/44
text: Výbor zdravotnictví po projednání bere na vědomí informace generálního ředitele Krajské 
nemocnice Liberec, a. s. MUDr. Richarda Lukáše, PhD, které se vztahují na všechny páteřní 
nemocnice v Libereckém kraji, a doporučuje vytvoření pracovní skupiny pro řešení motivace pro 
nové zaměstnance těchto nemocnic.

Hlasování:

PŘÍTOMNO: 14 PRO: 14 PROTI:  0 ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK:  přijato

7. Informace k projednávanému bodu 7.1 podala PhDr. Riegerová. Oprava vyřeší problém 
statického zajištění, došlo ke snížení nákladů na rekonstrukci budovy a pan ředitel Focke 
celou akci realizuje ve své gesci. Do diskuze se nikdo nepřihlásil, předseda MUDr. Mečl 
přečetl návrh usnesení a vyzval členy VZ k hlasování:

Návrh usnesení:
č. usnesení: VZ-9/2018/45 – k bodu jednání ZLK 10/2018/26
text: Výbor zdravotnictví po projednání doporučuje Zastupitelstvu Libereckého kraje schválit 
změnu rozpočtu – rozpočtové opatření č. 349/18, kterým se snižují výdaje v kapitole 920 14 –
Kapitálové výdaje odbor investic a správy nemovitého majetku, specifický ukazatel LRN Cvikov –
oprava vstupní budovy v celkové výši 605.000 Kč a navyšují výdaje v kapitole 912 09 – Účelové 
příspěvky PO, odbor zdravotnictví, dílčí ukazatel LRN Cvikov – rekonstrukce vstupní budovy 
v dětské léčebně v celkové výši 605.000 Kč.

Hlasování:

PŘÍTOMNO: 14 PRO: 14 PROTI:  0 ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK:  přijato
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K dalšímu bodu - změně Přílohy č. 1 Zřizovací listiny Léčebny respiračních nemocí Cvikov, 
p. o. PhDr. Riegerová uvedla, že změna reaguje na zvýšení hodnoty nemovitého majetku 
léčebny. Do diskuze se nikdo nepřihlásil, pan předseda vyzval k hlasování o návrhu 
usnesení.

Návrh usnesení:
č. usnesení: VZ-9/2018/46 – k bodu jednání ZLK 10/2018/27 
text: Výbor zdravotnictví po projednání doporučuje Zastupitelstvu Libereckého kraje schválit 
změnu Přílohy č. 1 Zřizovací listiny Léčebny respiračních nemocí Cvikov, příspěvková organizace, 
Martinovo údolí 532, Cvikov II, 471 54 Cvikov, IČO: 00673951 z důvodu technického zhodnocení 
budov. 

Hlasování:

PŘÍTOMNO: 14 PRO: 14 PROTI:  0 ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK:  přijato

O dodatku č. 2 ke smlouvě č. OLP/2879/2015 informovala také PhDr. Riegerová. Dodatek 
se týká prodloužení termínu na projektovou dokumentaci. Do diskuze se nikdo nepřihlásil, 
MUDr. Mečl přečetl návrh usnesení a vyzval členy VZ, aby o návrhu hlasovali.

Návrh usnesení:
č. usnesení: VZ-9/2018/47 – k bodu jednání ZLK 10/2018/28 

text: Výbor zdravotnictví po projednání doporučuje Zastupitelstvu Libereckého kraje vzít 
na vědomí žádost příjemce dotace Zdravotnická záchranná služba Libereckého kraje, 
příspěvková organizace, IČO: 46744991, se sídlem Klášterní 954/5, 460 01 Liberec I – Staré 
město, o prodloužení termínu realizace projektu „Realizace přístavby objektu výjezdové 
základny na letišti v Liberci“, na jehož realizaci byla přiznána dotace na základě usnesení 
Zastupitelstva Libereckého kraje č. 505/15/ZK ze dne 24. 11. 2015, rozhodnout
o prodloužení termínu realizace projektu „Realizace přístavby objektu výjezdové základny 
na letišti v Liberci“, schváleného usnesením Zastupitelstva Libereckého kraje č. 486/17/ZK 
ze dne 28. 11. 2017, z 31. 12. 2018 do 31. 3. 2019, a s prodloužením termínu pro předložení 
závěrečného vyúčtování projektu z 19. 2. 2019 na 19. 5. 2019 a schválit dodatek č. 2 ke 
smlouvě č. OLP/2879/2015 o poskytnutí investiční účelové dotace z rozpočtu Libereckého 
kraje Zdravotnické záchranné službě Libereckého kraje, příspěvkové organizaci, IČO: 
46744991, se sídlem Klášterní 954/5, 460 01 Liberec I – Staré Město, na projekt „Realizace 
přístavby objektu výjezdové základny na letišti v Liberci“, kterým se mění termín ukončení 
realizace projektu a závěrečného vyúčtování. 

Hlasování:

PŘÍTOMNO: 14 PRO: 14 PROTI:  0 ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK:  přijato

Bod č. 7.4 se týká změny stanov Nemocnice s poliklinikou Česká Lípa, a. s. v souvislosti 
s ustanovením zákona č. 90/2012 Sb., o obchodních společnostech a družstvech (zákon 
o obchodních korporacích), ve znění pozdějších předpisů, který určuje, že společnost s více než 
500 zaměstnanci v pracovním poměru musí mít počet členů dozorčí rady dělitelný třemi. Do 
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diskuze se nikdo nepřihlásil, předseda MUDr. Mečl přečetl návrh usnesení a požádal členy VZ 
o hlasování.  

Návrh usnesení:
č. usnesení: VZ-9/2018/48 – k bodu jednání ZLK 10/2018/29

text: Výbor zdravotnictví po projednání doporučuje Zastupitelstvu Libereckého kraje
souhlasit se změnou stanov společnosti Nemocnice s poliklinikou Česká Lípa, a. s., které se 
mění v článku 7. Dozorčí rada, odst. 7.1, tak, že nově se stanovuje počet členů dozorčí rady 
na devět (9), s tím, že dvě třetiny členů dozorčí rady volí valná hromada a jednu třetinu 
zaměstnanci společnosti, a to s účinností od 1. 1. 2019. 

Hlasování:

PŘÍTOMNO: 14 PRO: 14 PROTI:  0 ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK:  přijato

K bodu ve věci záměru poskytnout návratnou finanční výpomoc Nemocnici s poliklinikou 
Česká Lípa, a. s. PhDr. Riegerová sdělila, že tato výpomoc bude použita na předfinancování 
projektů z IROP (návazná péče - pořízení magnetické rezonance, přístroje zobrazovací techniky, 
laboratorní technika, přístrojové vybavení centrálních operačních sálů). Schválení návratné 
finanční výpomoci ve výši 50.000.000 Kč, včetně smlouvy, bude předloženo k projednání Radě 
kraje dne 8. ledna 2019 a Zastupitelstvu LK dne 29. ledna 2019. Návratná finanční výpomoc 
bude vrácena Libereckému kraji do 30. června 2019. Náměstek MUDr. Sobotka doplnil, že 
záměr Nemocnice s poliklinikou Česká Lípa, a. s. má svoji logiku a požádal členy VZ o kladné 
stanovisko. Ing. Marek doplnil, že, oproti očekávání, bude hospodaření Nemocnice 
s poliklinikou Česká Lípa, a. s. i při kumulaci plateb do konce roku 2018, s kladným výsledkem. 
Při té příležitosti zmínil převzetí pacientů do péče z Nemocnice Rumburk, tedy z Ústeckého 
kraje. Na závěr diskuze vyzval předseda MUDr. Mečl členy VZ k hlasování o návrhu usnesení.    

Návrh usnesení:
č. usnesení: VZ-9/2018/49 – k bodu jednání ZLK 10/2018/30

text: Výbor zdravotnictví po projednání doporučuje Zastupitelstvu Libereckého kraje
schválit záměr poskytnout návratnou finanční výpomoc ve výši 50.000.000 Kč Nemocnici 
s poliklinikou Česká Lípa, a. s. IČO 27283518, se sídlem Purkyňova 1849, 470 77 Česká 
Lípa, z rozpočtu Libereckého kraje pro rok 2019, s termínem vrácení návratné finanční 
výpomoci Libereckému kraji do 30. června 2019

Hlasování:

PŘÍTOMNO: 14 PRO: 14 PROTI:  0 ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK:  přijato

8. K písemné informaci pro jednání Zastupitelstva Libereckého kraje ve věci rozšíření 
působnosti krajských odborníků nemocnice v rámci Aliance nemocnic v Libereckém kraji 
PhDr. Riegerová doplnila, že ředitelé Nemocnice Jablonec nad Nisou, p. o. a MMN, a. s. 
souhlasili s rozšířením působnosti krajských odborníků, a to v souhlasu se schváleným 
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Statutem Krajského odborníka. Do diskuze se nikdo nepřihlásil, pan předseda přečetl návrh 
usnesení a požádal o hlasování. 

Návrh usnesení:
č. usnesení: VZ-9/2018/50 – k bodu jednání ZLK 10/2018/51h)

text: Výbor zdravotnictví po projednání bere na vědomí písemnou informaci ve věci 
rozšíření působnosti krajských odborníků na nemocnice v rámci Aliance nemocnic 
v Libereckém kraji. 

Hlasování:

PŘÍTOMNO: 14 PRO: 13 PROTI:  0 ZDRŽEL SE: 1 VÝSLEDEK:  přijato

9. V bodu Diskuze, různé požádal předseda MUDr. Mečl o projednání a schválení termínů 
jednání Výboru zdravotnictví na 1. pololetí 2019. Bc. Mlejnková sdělila, že některé termíny 
kolidují s jednáním Rady a Zastupitelstva města Semily, takže z některých jednání VZ se 
bude omlouvat. Nikdo další se do diskuze nepřihlásil, MUDr. Mečl vyzval k hlasování 
o usnesení.

Návrh usnesení:
č. usnesení: VZ-9/2018/51

text: Výbor zdravotnictví po projednání schvaluje harmonogram jednání Výboru 
zdravotnictví na 1. pololetí 2019.

Hlasování:

PŘÍTOMNO: 14 PRO: 14 PROTI:  0 ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK:  přijato

Následně se slova se ujal MUDr. Kalenský, ředitel MMN, a. s. Sdělil, že MMN, a. s. je pod 
tlakem Všeobecné zdravotní pojišťovny ohledně ortopedického oddělení v semilské 
nemocnici. Dále potvrdil připravenost MMN, a. s. podílet se na tvorbě kritérií pro rozdělení 
finanční částky určené pro zdravotnictví z přebytku hospodaření Libereckého kraje. Pan 
předseda konstatoval, že smlouva VZP s MMN, a. s. bude zdrojem potencionálních 
problémů do budoucna. PhDr. Riegerová upozornila, že obecné podmínky podpory 
zdravotnictví v regionu již existují. Náměstek MUDr. Sobotka uvedl, že na přípravě 
rámcových pravidel na rozdělení určené finanční částky se budou podílet Finanční výbor 

Datum a čas Jednací místnost
Pondělí 21. ledna 2019, 16:00 111
Pondělí 18. února 2019, 16:00 111
Pondělí 18. března 2019, 16:00 111
Úterý 23. dubna 2019, 16:00 326

Pondělí 20. května 2019, 16:00 111
Pondělí 17. června 2019, 16:00 111
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a VZ. Tyto orgány musí zohlednit, že páteřní nemocnice mají různou vlastnickou strukturu 
a různou participaci vlastníků. Bc. Mlejnková poděkovala panu řediteli MUDr. Kalenskému 
a konstatovala, že jednání budou muset být konsenzuální. Dále ocenila, že Liberecký kraj 
podporuje investice v páteřních nemocnicích. Náměstek MUDr. Sobotka vyzval k zaslání 
písemných podnětů v této věci. Zdůraznil však, že každý se musí starat zejména o svoji 
nemocnici. Bc. Mlejnková se domnívá, že pacientovi je jedno, komu nemocnice patří. 
Předseda MUDr. Mečl vyzval k vytvoření objektivního materiálu, který bude výsledkem 
shody odborníků i politiků. PhDr. Riegerová upozornila, že Finanční výbor bude muset 
určit, jakým způsobem se peníze do konkrétních nemocnic dostanou – např. prostředky do 
Nemocnice Jablonec nad Nisou, p. o. a MMN, a. s. byly letos poskytnuty formou 
individuální podpory. Nemocnice s poliklinikou Česká Lípa, a. s. má jediného vlastníka, ale 
Krajská nemocnice Liberec, a. s. má vlastníky tři. Celou věc posuzuje také právní oddělení 
KÚ LK. Ing. Marek sdělil, že se přimlouvá za co největší díl z částky výsledku hospodaření 
Libereckého kraje pro zdravotnictví, protože – expresivně řečeno – zdravotnictví se blíží 
k okraji srázu. MUDr. Mečl formuloval znění usnesení a požádal členy VZ o hlasování.

Návrh usnesení:
č. usnesení: VZ-9/2018/52

text: Výbor zdravotnictví po projednání bere na vědomí materiál připravený ředitelem 
MMN, a. s. MUDr. Kalenským a pověřuje předsedu Výboru zdravotnictví MUDr, Mečla 
iniciovat vznik pracovní skupiny zabývající se rozdělením investic do páteřních nemocnic 
Libereckého kraje s termínem 21. ledna 2019 (jednání Výboru zdravotnictví). 

Hlasování:

PŘÍTOMNO: 14 PRO: 14 PROTI:  0 ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK:  přijato

Dále v bodu Diskuze, různé vystoupil MUDr. Mrázek s dotazem na aktuální situaci 
v jednáních o budoucnosti nemocnice ve Frýdlantu. Současně sdělil, že Nemocnice 
Frýdlant, s. r. o. bude v době od 21. prosince 2018 do 2. ledna 2019 uzavřená. Dále 
upozornil, že personál žije v nejistotě – EUC např. odstranilo z hlavní budovy nápis 
„Nemocnice“. Náměstek MUDr. Sobotka sdělil, že se jedná o odkoupení, ve čtvrtek 
22. listopadu 2018 proběhne další jednání. Dle sdělení EUC i Krajské nemocnice Liberec, 
a. s. jsou jednání na dobré cestě a představitelé EUC údajně zklidňují situaci v Nemocnici 
Frýdlant. 

10. MUDr. Mečl na závěr jednání poděkoval všem přítomným za účast a pozval na příští 
jednání Výboru zdravotnictví, které se uskuteční v pondělí dne 10. prosince 2018 od 16:00
v budově KÚ LK.

Zapsala: ……………………………           
                     tajemnice Výboru zdravotnictví Zastupitelstva Libereckého kraje
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Schválili: ……………………………
                Stanislav Kolomazník, v. r.

       ověřovatel zápisu

……………………………
MUDr. Jan Mečl, v. r.

            předseda Výboru zdravotnictví
Zastupitelstva Libereckého kraje


